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§ 14 Delrapport angående nytt huvudkontor i Skärholmen  

 

VD redogjorde om hur långt planerna fortskridit om ett nytt huvudkontor för Stockholmshem och 

vilka alternativa lokaliseringar och lösningar man överväger. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. Delrapporten angående nytt huvudkontor godkänns. 

 

§ 15 Svar på skrivelse angående information om 

brandskydd/utrymning i portarna  

 

VD hänvisade till ärende 15. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. Redogörelsen om brandskyddsinformation godkänns. 

 

§ 16 VD informerar 

 

VD hade ingenting att rapportera. 

 

§ 17 Övriga frågor 

       

Maria Hannäs lämnade följande skrivelse. 

 

I Hökarängen finns många konstnärer, inte minst ibland genom utställningslokalen Konsthall C. 

Stockholmshems styrelse har tidigare fått information om att bolaget hyr ut lokaler till ett lägre 

pris än tidigare för att lokaler ska fyllas med bra verksamhet, och i ett flertal fall med hyresgäster 

som utöver någon form av konstnärlig verksamhet. 

Under våren har framkommit, på möten där konstnärer bland annat deltagit, att hyrorna ska höjas 

till ”normalnivå” och att andra boende uppfattat att Stockholmshem skulle agerat för att få 

konstnärer från ”innerstan” till Hökarängen, och att detta skulle försämrat möjligheterna att hyra 

verksamhetslokaler för lokalt boende konstnärer. 

 

Min fråga till VD är: 

Känner VD till att det är förändringar när det gäller den fördelaktiga hyressättningen för 

konstnärslokaler i Hökarängen? 

Finns det planerade förändringar, avseende hyra eller andra förändringar för Konsthall C? 

 

Svar önskas under augustisammanträdet. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar: 

 

1. VD får i uppdrag att bereda ett svar på skrivelsen. 

 


